
Motie artikel 35 RvO  
 
 LED verlichting sportpark de Krim te Riel 
 
De raad van Goirle in vergadering bijeen d.d. 17 september 2013.  
Bij agendapunt 10. Raadsvoorstel bestemmingsplan Kom Riel,2de partiële herziening. 
 
Overwegende dat door het verhogen van de lichtmasten naar 17 meter en het gebruik van 
dezelfde soort verlichting als bestaand: 
-Dit negatieve effecten kan hebben op flora en fauna in het aangrenzende natuurgebied; 
-Overlast kan veroorzaken voor de bewoners van Heisteeg en  het woongenot kan aantasten; 
 
Overwegende dat LED verlichting:  
-Direct en op volle sterkte aan te zetten is; 
-Dimbaar is en  bij o.a.  trainingen minder lichtsterkte gebruikt kan worden; 
-Bij verschillende systemen onbeperkt geschakeld kan worden en daardoor delen van het veld verlicht    
kunnen worden b.v. keeperstrainingen; 
-Minder strooilicht en lichthinder op zal leveren, wat flora en fauna in het aangrenzend natuurgebied en 
het woongenot in aangrenzende woonwijk ten goede zal komen; 
- De energiekosten voor de sportclub, welke een wezenlijk deel van hun begroting  
uitmaken, fors lager zal zijn; 
 -Er minder energieverbruik zal zijn; 
- Er ook effectieve CO2 reductie zal zijn;  
- De bovengenoemde redenen passen in de gestelde doelstelling van de Nota Klimaatbeleid Gemeente 
Goirle;  
- Gesteld wordt dat de terugverdientijd van de investering in LED verlichting op sportparken maximaal 
8 jaar is;  
- De investeringskosten in dat geval voor de gemeente terug te verdienen zijn;  
  
Verzoekt het college  te onderzoeken:  
 
-Wat de positieve effecten zullen zijn bij het toepassen van  LED verlichting op Sportpark “de Krim” 
 ten opzichte van de invloeden van traditionele verlichting op de flora en fauna  in aangrenzend gebied 
en het woongenot in  woonwijk  de Heisteeg. 
-Op korte termijn met uitslag van dat onderzoek te komen met een voorstel voor 
verlichtingsmogelijkheden. 
 
 
 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag  
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